Introduction: The Invitation of Lord Jesus

李克強牧師

馬太福音 11:28-30 引言: 主耶穌的邀請

本論:

(一) 憐憫

(二) 與神親密

(三)順服

結論:願聖靈幫助我們跟隨主耶穌、好使我們能活出美好的生命 來彰顯耶穌基督的榮美。

分享與討論:

- 1. 你對活出像耶穌有憐憫的生命有什麼反思或實際行動計劃?
- 2. 目前的生命中,你可以如何在與神的親密關係上成長?
- 3. 是否有某個領域是神正在呼召你更完全順服祂的?
- 4. 請分享你的故事、領受或經歷,可以鼓勵他人更像主耶穌?

Body:

(I) Compassion

Matthew 11:28-30

(II) Intimacy with God

(III) Obedience

Conclusion: May the Holy Spirit help us follow the Lord Jesus so that we can live a wonderful life to reflect the beauty of Jesus Christ.

Share and discuss:

- 1. What reflections or action steps do you have to live a life of compassion like Jesus?
- 2. How can you grow in your intimacy with God in this season of life?
- 3. Is there a specific area where God is calling you to obey Him more fully?
- 4. Do you have a personal story, insight, or experience of becoming more like the Lord Jesus that could encourage others?